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Cc:
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Sent: Fri 6/18/2021 11:47:28 AM

Subject: RE: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

Received: Fri 6/18/2021 11:47:28 AM

Hoi
v

t jullie voorbereiden!

roeg ook om optie uit te werken van verlenging van de periode, bv gekoppeld aan het 5-jarenplan.

Misschien nuttiger om dan half uur te prikken nadat jullie deze sessie, incl deze optie. hebben besproken?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EE @minvws.nl>
Datum: vrijdag 18 jun. 2021 8:32 AM

<A @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) <BERELN@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

Top, dan deel ik het conceptverslag met de aanwezigen.

Ja, dat is zeker waar. lk denk dat Webex daar dan ook niet bij helpt. Zijn blijkbaar toch twee aparte werelden waarin we zitten. En

ook verschillende persoonlijkheden.

Zeker goed om het binnenkort te hebben over voorbereiding richting besluitvorming over toekomst Intravacc. Had al even met
[Si

contact gehad over een ‘brainstorm/gedachtewisseling’ hierover op de korte termijn. Om meer inhoudelijke input op te halen om

(uiteindelijk) tot een advies en besluit te komen. Ik heb het secretariaat gevaagd om zo’n gedachtewisseling te plannen. Zie

bijgaand het idee daarbij.

Misschien goed om apart dan nog even over het proces te praten. Zal ik volgende week een half uurtje plannen om daar met jou

(engB®& over door te spreken?

Ministerie van VWS

Directie Publieke Gezondheid

Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

Telefoonnr 06

E-mail minvws.nl

van:[IEEEE@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 22:36

Aan: ) <BR @ minvws.nl>

CC: ) <SERELS @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

Goed verslag! Ik vond het overleg ook wel ok gaan maar het blijft nog wat onwenning aan beide kanten. Ben wel benieuwd hoe

het met het covidplan verder gaat en hoe ze daar lange termijn kant bezien maar [EY daar in de lead. Zullen wij binnenkort
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eens kijken hoe we de voorbereiding kunnen doen richting besluitvorming? Ik sprak daar nog even over na met [NFLM dus dan

ik je nog wat zaken meegeven.
Goed dat de vraag goed was voorbereid tav het commissiedebat! Alleen dus sp begrijp ik die er naar vraagt, dat valt weer mee...

Gr

5.1.2e

Verzonden: donderdag 17 juni 2021 14:32

Aan: EE EEE© minvws.ni>
cc: 5.1.2e ) <BEAN @minvws.nl>

Onderwerp: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

Zie bijgaand conceptverslag van het overleg met Intravacc vorige week.EERBPZ heeft al meegelezen.

Wil jij hier nog een blik op werpen voordat ik het met de andere aanwezigen deel?

En we hebben het er niet meer over gehad, maar was eigenlijk wel benieuwd hoe jij het overleg vond gaan. Ik was zelf wel

tevreden. In ieder geval vwb de sfeer.

En tot slot goed om te weten, gisteren in het commissiedebat over geneesmiddelenbeleid kwam Intravacc ook nog kort voorbij

(vraag van Hijink/SP over ‘wat nu de plannen zijn over het op afstand zetten van een publiek instituut als Intravacc’). Dat was

precies de vraag die wij hadden voorbereid en dat heeftffBhetjes uitgesproken (proces verkoop on hold, besluit hierover aan

volgend kabinet).

Groet,

Ministerie van VWS

Directie Publieke Gezondheid

Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

Telefoonnr 06 CHE]

E-mail BE @ninvws.nl

weroEE

Verzonden: donderdag 17 juni 2021 13:29

Aan:IEEEEEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

Het was misschien weggezakt, maar ik herkende het grotendeels uit mijn aantekeningen ;-)
Ik heb op een enkel punt nog wat toegevoegd en bij laatste punt nog wat aangevuld uit mijn aantekeningen.

Wat betreft het voorleggen intern VWS: ik doe dat eigenlijk nooit met ERLE maar weet niet of jullie die gewoonte wel hebben

(weet misschien).
Ik me: niemand van GMT.

5.1.20
er vanuit roc EEE niet en verder hebben ik geen anderen zich horen voorstellen.

Verzonden: woensdag 16 juni 2021 15:16

aan:IEE)EEE© invws.n i>
Onderwerp: Concept verslag 10 juni Intravacc/VWS

IES
Zie mijn worp. Merk dat sommige dingen al een klein beetje zijn weggezakt en dat mijn aantekeningen niet altijd even helder zijn.
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Vooral op het laatst. Dus graag jouw kritische blik.

Wat mij betreft delen we ‘m daarna met de aanwezige MT leden (weetjij nog of er ook iemand van GMT bij was?). Of denk je dat

het handig is om ‘m eerst even bij [EEEte toetsen?


